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PROTOKÓŁ Nr VIII/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 19 marca 2019 roku 

Ad.pkt.1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej otworzył VIII w bieżącej 

kadencji obrady sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze  

14 radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Panią Skarbnik, Sekretarza, Dyrektorów 

jednostek podległych, Radnego Rady Powiatu Koneckiego Wiesława Skowrona, Sołtysów  

a także wszystkich przybyłych na obrady sesji. 

Lista obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych na obrady gości zostaje załączona  

do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie 

ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO  a także 

art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2018 r. 

poz. 994 z późn.zm.) poinformował, iż obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane  

na żywo. 

Ad.pkt.2.Przyjęcie porządku obrad sesji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej  

w Stąporkowie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

VIII sesji. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3.Przyjęcie protokołu z VI i VII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty protokołów z poprzednich sesji 

przesłano Radnym drogą elektroniczną oraz wyłożono w Biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym protokół VI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół VII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Krzysztof Chrzan odczytał informację o działaniach 

między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys odczytał informację o działalności międzysesyjnej, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.pkt.6.Odczytanie informacji na temat prac związanych z komunalizacją. 

Radna Ewa Jankiewicz Przewodnicząca Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Miejskiej  

w Stąporkowie odczytała informację na temat prac związanych z komunalizacją, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili uwag do odczytanej informacji. 
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Ad.pkt.7.Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Stąporków za rok 2018. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż Radni są w posiadaniu przedmiotowego 

sprawozdania, które organ prowadzący był zobligowany przedłożyć Radzie Miejskiej. 

W związku z brakiem pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał je pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za”  przyjęła 

sprawozdanie z  wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Stąporków za rok 2018. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, iż wszystkie projekty uchwał pozytywnie 

zaopiniowane co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym 

komisji Rady Miejskiej i ponieważ radni mają je przed sobą, nie zachodzi potrzeba 

odczytywania. 

Ad.pkt.8.ppkt a) Projekt uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2020 roku (dwa projekty). 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż Radni otrzymali dwa projekty uchwał  

w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2020 r.  Po ich omówieniu  

i dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji ustalono, że przed podjęciem uchwały Radni 

wezmą pod uwagę stanowisko sołtysów. 

Głos w dyskusji zabrali:  

Sołtys wsi Luta Joanna Bartosińska powiedziała, że o opinię w sprawie wyodrębnienia 

funduszu sołeckiego należy zapytać sołtysów nowej kadencji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że decyzję należy podjąć w dniu dzisiejszej 

sesji. 

Sołtys wsi Lelitków Tadeusz Dobrowolski powiedział, że jego zdaniem należy utrzymać 

dotychczas przyjęte stanowisko i nie wyodrębniać funduszu sołeckiego. 

Sołtys wsi Smarków Maria Sałuda poparła zdanie przedmówcy. 

Sołtys wsi Wólka Zychowa Brygida Gajda poinformowała, że w sytuacji, gdy 

stowarzyszenie przekaże sołectwu budynek straży pożarnej to będzie zainteresowana 

wyodrębnieniem funduszu sołeckiego. 

Sołtys wsi Czarniecka Góra Danuta Połeć poprosiła o wykonanie drogi Czarniecka Góra-

Poręba i  odbudowę kolejnej części starego wodociągu. Poinformowała, iż fundusz sołecki  

w ubiegłych latach został przekazany na wykonanie odcinka wodociągu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił, aby sołtysi poprzez głosowanie wypowiedzieli 

się, czy wyrażają zgodę się na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2020 rok. 

Za wyodrębnieniem funduszu sołeckiego opowiedziało się 2 sołtysów spośród 24 obecnych 

na obradach.  

W związku z powyższym po odbytej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

obrady projekt uchwały, którego § 1. mówi, iż „nie wyraża się zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w budżecie Gminy Stąporków na 2020 rok”. 

Głos zabrał radny Edward Mazur. Poprosił, aby sołtysi nie rezygnowali z wyodrębniania 

funduszu sołeckiego. Powiedział, że 18 % środków finansowych dla sołectw spływa  

z zewnątrz i nie rozumie, dlaczego sołtysi z tych środków rezygnują.  

Radny Zbigniew Wiśniewski powiedział, że radnym zdecydowanie łatwiej byłoby podjąć 

decyzję w sprawie funduszu sołeckiego, gdyby posiadali harmonogram proponowanych  
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do realizacji  w poszczególnych sołectwach inwestycji. Wyraził obawę, czy we wszystkich 

sołectwach zaplanowane zadania zostaną zrealizowane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej oczytał treść projektu uchwały w sprawie zgody  

na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2020 rok o następującym brzmieniu: „§ 1.Nie 

wyraża się zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie Gminy Stąporków  

na 2020 rok. §2.Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Stąporkowa. §3.Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia.” 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

 „za”- 8 głosów 

 „przeciw”- 1 głos 

 „wstrzymało się” –5 głosów 

podjęła uchwałę  Nr VIII/41/2019 w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2020 roku, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt b) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2019-2030. 

Radny Edward Mazur poinformował, że do powyższego projektu uchwały w związku  

z niekorzystnym dla gminy Stąporków wyrokiem sądowym wprowadzono wydatek w kwocie 

ok.130 tys. zł, który dotyczy nieuregulowanej faktury za wykonanie kompleksu boisk przy 

byłym Gimnazjum w Stąporkowie. Radny Edward Mazur stwierdził, że gmina powinna po 

zakończeniu inwestycji fakturę uregulować a następnie wystąpić do sądu przeciwko 

wykonawcy z roszczeniem za niewłaściwe wykonanie zadania. Powiedział, że  dzięki temu 

udałoby się uniknąć ponoszenia odsetek, które od roku 2014 przy kwocie ok.80 tys. zł 

wyniosły ponad 23 tys. zł. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/42/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków 

na lata 2019-2030, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt c) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków  

na 2019 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/43/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2019 rok, która 

stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt d) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Stąporków do partnerstwa w realizacji  projektu pod nazwą „Zielone światło”, w trybie 

pozakonkursowym w ramach Poddziałania 9.2.1 Rozwój wysokiej jakości usług 

społecznych, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego  na lata 2014 – 

2020. 
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W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/44/2019 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Stąporków  

do partnerstwa w realizacji  projektu pod nazwą „Zielone światło”, w trybie 

pozakonkursowym w ramach Poddziałania 9.2.1 Rozwój wysokiej jakości usług 

społecznych, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego  na lata 2014 – 

2020, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt e) Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

stanowiących własność gminy położonych w mieście i gminie Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu komisji Rady 

Miejskiej wypracowano stanowisko, aby wydzierżawić przedmiotowe nieruchomości  

na okres 1 roku. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/45/2019 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność 

gminy położonych w mieście i gminie Stąporków, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

użyczenia części nieruchomości stanowiącej własność gminy położonej w miejscowości 

Mokra. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż w przedmiotowym projekcie uchwały 

proponuje się wyrażenie zgody na zawarcie umowy użyczenia części nieruchomości na okres 

50 lat. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

 „za”- 3 głosy 

 „przeciw”- 9 głosów 

 „wstrzymało się” –2 głosy 

nie przyjęła projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia 

części nieruchomości stanowiącej własność gminy położonej w miejscowości Mokra. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt g) Projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały  

Nr XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Stąporków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Stąporków oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż załączniku Nr 1 do powyższego projektu 

uchwały wprowadzono nowy przystanek autobusowy w miejscowości Błaszków.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/46/2019 w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały  

Nr XXXV/302/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 27 marca 2013 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Stąporków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Stąporków oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt h) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/355/2018 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie  z dnia 26 lipca 2018 r. dotyczącej określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu komisji Rady 

Miejskiej zgłoszono dwa wnioski. 

Wniosek Nr 1 zgłoszony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej z propozycją, aby w §1  

pkt. 3 w ppkt: 

b) w ppkt f) i  ppkt g) dodaje się wyraz „40 kg/miesiąc”, 

c) w ppkt k) dodaje się wyraz „150 kg/rok”. 

Wniosek nr 2 zgłoszony przez radnego Edwarda Mazura z propozycją, aby w §1 pkt. 3  

w ppkt: 

b) w ppkt f) i  ppkt g) dodaje się wyraz „bez limitu”, 

c) w ppkt k) dodaje się wyraz „bez limitu”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek nr 2 zgłoszony przez 

radnego Edwarda Mazura. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

 „za”- 7 głosów 

 „przeciw”- 7 głosów 

 „wstrzymało się” –0 głosów 

nie przyjęła wniosku. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek nr 2. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

 „za”- 7 głosów 

 „przeciw”- 6 głosów 

 „wstrzymało się” –1 głos 

przyjęła wniosek nr 2 złożony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Jacka Kołodzieja. 

Radny Edward Mazur z uwagi na obecność na obradach sesji sołtysów poprosił  

o odczytanie przedmiotowego projektu uchwały po naniesionych zmianach. Podkreślił,  

że ubolewa nad przyjętą przez radnych propozycją ustalenia limitów wagowych dla odpadów 

oddawanych do PSZOKu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej doprecyzował, że limit wagowy wynosi 150 kg/rok  

w przeliczeniu na jednego mieszkańca a dodatkowo dwa razy w roku firma odbierająca tzw. 

„wielkogabaryty” może odebrać rzeczy wystawione przed posesją. Wyjaśnił, że intencją 

radnych było zwiększenie limitu oddawanych do PSZOKu np. mebli z proponowanych przez 

projektodawcę uchwały 40 kg/rok na 150 kg/rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

 „za”- 9 głosów 

 „przeciw”- 4 głosy 

 „wstrzymało się” –1 głos 

podjęła uchwałę  Nr VIII/47/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/355/2018 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie  z dnia 26 lipca 2018 r. dotyczącej określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan poprosił Sekretarza Gminy  

o przygotowanie tekstu jednolitego przyjętej uchwały. 

Ad.pkt.8.ppkt i) Projekt uchwały w sprawie zmiany w statutach osiedli w gminie 

Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/48/2019 w sprawie zmiany w statutach osiedli w gminie Stąporków, która 

stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt j) Projekt uchwały w sprawie zmiany w Statucie Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/49/2019 w sprawie zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt k) Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu komisji Rady 

Miejskiej zaproponowano następujący skład osobowy Rady Społecznej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie:  

1. Radny Krzysztof Chrzan- członek  

2. Radny Sławomir Dąbrowski- członek  

3. Radny Jacek Kołodziej- członek  

4. Radna Elżbieta Kołodziej- członek  

5. Radny Łukasz Świerczyński- członek.  

Radni wyrazili zgodę na udział w pracach Rady Społecznej SP ZOZ w Stąporkowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pełen skład osobowy Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Stąporkowie, który przedstawiał się następująco: 

1) Łukasz Kłys– przewodniczący  

2) Paweł Gręda– członek - przedstawiciel Wojewody Świętokrzyskiego  

3)  Krzysztof Chrzan- członek  

4)  Sławomir Dąbrowski- członek  

5)  Jacek Kołodziej- członek  
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6)  Elżbieta Kołodziej- członek  

7)  Łukasz Świerczyński- członek. 

Poinformował, iż Rada Miejska ustaliła termin pierwszego posiedzenia Rady Społecznej  

SP ZOZ na dzień 29 marca 2019 r.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/50/2019 w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt l) Projekt uchwały w sprawie nieuwzględnienia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że jeden z przedsiębiorców świadczących usługi  

w zakresie przewozu osób złożył wezwanie do  usunięcia naruszenia prawa, gdyż nie zgadza 

się z ujednoliconą stawką opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych i wnioskuje  

o ich zróżnicowanie. Powiedział, że  w ubiegłym roku stawka opłaty za każdorazowe 

zatrzymanie się środka transportu na przystanku komunikacyjnym wynosiła 0,05 zł,  

co zostało zmienione i ostatecznie stawka wynosi 0,02 zł. 

Radny Edward Mazur doprecyzował, że przewoźnik podnosi zarzut niewłaściwego 

sporządzenia uchwały przez organ i wnioskuje o zwrot kosztów poniesionych przez jego 

firmę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że Urząd Miejski w Stąporkowie podtrzymuje 

zajęte w przedmiotowej sprawie stanowisko. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

 „za”- 8 głosów 

 „przeciw”- 0 głosów 

 „wstrzymało się” –6 głosów 

podjęła uchwałę Nr VIII/51/2019 w sprawie nieuwzględnienia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt m) Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół i przedszkoli niewymienionych w art.42 ust.3 

ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r.-Karta Nauczyciela. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/52/2019 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli szkół i przedszkoli niewymienionych w art.42 ust.3 ustawy z dnia  

26 stycznia 1982 r.-Karta Nauczyciela, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt n) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/290/2017 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 21 grudnia 2017 r. w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form 
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wychowania przedszkolnego na terenie gminy Stąporków, trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia 

wykorzystania dotacji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/53/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/290/2017 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 21 grudnia 2017 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji  

dla publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego na terenie gminy Stąporków, trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia 

wykorzystania dotacji, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt o) Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2019 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/54/2019 w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat  

w 2019 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt p) Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Stąporków oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/55/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Stąporków oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Stąporków, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8.ppkt q) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym  

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w placówkach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr VIII/56/2019 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w placówkach wychowania 
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przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Stąporków, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 

Obrady wznowiono od pkt.9. 

9.Sprawy różne. 

Głos zabrali: 

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie Marcin 

Stankiewicz przedstawił obecnym na sesji swoją osobę oraz dalsze plany względem ZGKiM 

Stąporków.  

Radny Edward Mazur poprosił o przekazanie protokołu odbioru oczyszczalni ścieków  

w Stąporkowie. Zapytał, czy w oczyszczalni ścieków występuje dużo awarii. 

Dyrektor ZGKiM Marcin Stankiewicz wyjaśnił, że w oczyszczalni ścieków drobnych 

awarii jest niewiele a dużych awarii nie było wcale. Dodał, że z uwagi na fakt, iż obiekt jest 

nowy i oparty na trudnej technologii, załoga cały czas przyswaja wiedzę na temat jego 

obsługi. Poinformował, że przeprowadzane są także szkolenia dla pracowników ZGKiM. 

Radny Edward Mazur poprosił o uporządkowanie terenu przy budynku na ul. 1 Maja  

w Stąporkowie, w którym zlokalizowane są mieszkania oraz o wymianę drewnianej belki  

w tymże budynku. Zwrócił uwagę, aby wycinki drzew dokonać przed okresem lęgowym 

ptaków. 

Radny Kamil Zieliński poinformował, iż od momentu oddania do użytku oczyszczalni 

ścieków tereny działek rekreacyjnych są zalewane. W imieniu działkowców poprosił o pomoc 

w znalezieniu rozwiązania tego problemu.  

Dyrektor ZGKiM Marcin Stankiewicz wyjaśnił, że problem powstał już w momencie 

rozpoczęcia inwestycji i polega na tym, że główny kanał dopływowy od południowej strony 

został w znaczny sposób uszczelniony. Powiedział, że działkowcy zrobili sobie z sieci 

kanalizacyjnej drenaż, poprzez który cała woda powierzchniowa z działek była odprowadzana 

do rzeki. Dyrektor wyjaśnił, że obecnie proceder ten został zatrzymany, gdyż oczyszczalnia 

nie może przyjmować ścieków deszczowych, ponieważ to zagraża prawidłowości jej 

funkcjonowania, gdyż membrany nie mogą przyjmować chemii zawartej w  nawozach. 

Powiedział, że działkowcy muszą we własnym zakresie wybudować na działkach drenaż,  

o czym zostali poinformowani pismem urzędowym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy planowane jest sprzątanie dróg gminnych 

zlokalizowanych na wsiach.  

Dyrektor ZGKiM Marcin Stankiewicz wyjaśnił, że w pierwszej kolejności posprzątano 

miasto a w dalszej kolejności sprzątane będą sołectwa. 

Radny Maciej Pokusa w kwestii zalewania działek rekreacyjnych w imieniu działkowców 

poprosił o rozważenie planu rozwiązania problemu.  

Dyrektor ZGKiM Marcin Stankiewicz powiedział, że próbował pomóc działkowcom przez 

cały okres trwania inwestycji, jednak tereny działek położone są znacznie niżej niż 

oczyszczalnia ścieków. Dodał, że właściciele działek byli świadomi problemu i powinni 

znacznie wcześniej poczynić kroki w celu jego rozwiązania poprzez utworzenie systemu 

drenaży. Zapewnił, że podejmie rozmowy w tej sprawie. 

Radny Łukasz Świerczyński poprosił Dyrektora ZGKiM o pomoc działkowcom  

przy pracach mających na celu rozwiązanie problemu zalewania działek i osuszenie terenu 

poprzez udostępnienie sprzętu specjalistycznego. W dalszej części swej wypowiedzi radny 

odniósł się do pisma Burmistrza Stąporkowa dotyczącego wypracowania stanowiska  

w sprawie proponowanych rozwiązań mających na celu zwiększenie dochodów gminy oraz 

poprawy sytuacji w stąporkowskiej służbie zdrowia, które w dniu 18 lutego br. wpłynęło  
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do Biura Rady Miejskiej. Dodał, że dwa dni później, 20 lutego br. do Biura Rady Miejskiej 

wpłynęło kolejne pismo Burmistrza Stąporkowa, w którym zawarto informację, że pismo 

złożone dwa dni wcześniej adresowane jest tylko do radnych z terenu Stąporkowa. Radny 

Łukasz Świerczyński poinformował, iż stanowisko radnych ze Stąporkowa w przedmiotowej 

sprawie przedstawi radny Edward Mazur. 

Sołtys wsi Luta Joanna Bartosińska poinformowała Dyrektora ZGKiM, że po wiosennym 

sprzątaniu terenu przez pensjonariuszy ośrodka MONAR na odcinku od Gustawowa do Lutej 

pozostało do usunięcia 6 worków ze śmieciami. Powiedziała, że każdego roku musi prosić 

ZGKiM o zabieranie śmieci, co jest niezrozumiałe, gdyż droga przy której organizowane jest 

sprzątanie to droga powiatowa. Dodała, że w miejscowości Kozia Wola, która także znajduje 

się przy drodze powiatowej odbiorem zebranych pozimowych śmieci zajmuje się powiat 

konecki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Sekretarza Gminy o interwencję w Zarządzie 

Dróg Powiatowych w Końskich w sprawie śmieci zebranych przez mieszkańców podczas 

wiosennego sprzątania przy drogach powiatowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o usunięcie starych drzew na drugiej części 

targowicy miejskiej w Stąporkowie, które stwarzają niebezpieczeństwo dla przechodniów. 

Radny Łukasz Świerczyński powiedział, że skoro pan Sekretarz wyręcza panią Burmistrz  

z wypełniania obowiązku przedstawiania sprawozdań z działalności międzysesyjnych,  

to prosi o przedstawianie istoty tematu a nie wszystkich nawet najdrobniejszych szczegółów.  

Sołtys wsi Wąglów Zofia Sidor zgłosiła problem porzucania śmieci na zatoczce przy drodze 

powiatowej na odcinku od Stąporkowa w kierunku Wąglowa. Poprosiła o pomoc w odbiorze 

zgromadzonych po sprzątaniu drogi śmieci. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Sekretarza Gminy o interwencję w Zarządzie 

Dróg Powiatowych w Końskich w przedstawionej przez panią sołtys sprawie. 

Sołtys wsi Wąglów Zofia Sidor dodała, że część zaśmieconych przy drodze działek należy 

do prywatnych właścicieli. Zaproponowała, aby podczas planowanego remontu kolejnego 

odcinka drogi powiatowej w miejscu, gdzie zlokalizowana jest zatoczka przekopać rów. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan poprosił o dokładne koszenie 

poboczy dróg gminnych ze zwróceniem szczególnej uwagi na zakrzaczenia stwarzające 

zagrożenie dla ruchu drogowego.  

Radny Maciej Pokusa zaproponował Sekretarzowi Gminy, aby w zatoczce przy drodze 

powiatowej na odcinku między Stąporkowem a Wąglowem zamontować kamerę lub tabliczki 

przypominające o zakazie wyrzucania śmieci. 

Radny Edward Mazur poprosił o rozważenie rozbudowy targowicy miejskiej. Wyjaśnił,  

że z uwagi na fakt, że niebawem plac przy byłej piekarni zostanie zajęty przez pawilon 

handlowy należy rozważyć możliwość przedłużenia placu targowego w kierunku Czarnieckiej 

Góry. Przypomniał, że radni apelowali już o rozbudowę targowicy. Dodał, że na tego typu 

inwestycję można było pozyskać środki zewnętrzne, tak jak np. w Łopusznie, gdzie powstała 

targowica z zadaszonymi stanowiskami oraz odrębnymi boksami dla handlujących 

zwierzętami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o udzielnie wyjaśnień w kwestii możliwości 

sprzedaży na targowicy żywych zwierząt, np. drobiu. 

Dyrektor ZGKiM Marcin Stankiewicz powiedział, że w pierwszej kolejności należy 

dokonać rozpoznania kosztowego oraz możliwości technicznych. Zapytał, czy wiadomym 

jest, kiedy na części placu targowego powstanie nowy pawilon. W kwestii możliwości 

sprzedaży na targowicy żywych zwierząt wyjaśnił, że rozporządzenie Ministra Rolnictwa  

i Rozwoju Wsi z dnia 4 stycznia 2008 r. w sprawie szczegółowych wymagań 

weterynaryjnych dla prowadzenia działalności w zakresie organizowania targów, wystaw, 

pokazów lub konkursów zwierząt narzuca restrykcyjne warunki, które należy spełnić, aby 
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móc sprzedawać żywy inwentarz. Podkreślił, że targowica miejska nie spełnia podstawowych 

warunków a koszty finansowe, które trzeba ponieść, by je spełnić są bardzo wysokie. 

Poinformował, że ościenne gminy, np. Radoszyce, czy Końskie także nie zezwalają  

na prowadzenie sprzedaży drobiu na swych targowicach. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan poprosił o odkrzaczenie  

i uprzątnięcie terenu znajdującego się pomiędzy placem zabaw a ośrodkiem zdrowia  

w Krasnej. 

Radny Łukasz Świerczyński przedstawił odpowiedź radnych z terenu miasta na pismo 

Burmistrza Stąporkowa dotyczące wypracowania stanowiska w sprawie proponowanych 

rozwiązań mających na celu zwiększenie dochodów gminy oraz poprawę sytuacji  

w stąporkowskiej służbie zdrowia, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Kamil Zieliński w imieniu wędkarzy ze stąporkowskiego koła ponowił prośbę  

o odbudowanie stanowisk wędkarskich nad zalewem na ul. Miłej w Stąporkowie oraz  

o wykonanie altanki przy tym zbiorniku. Poprosił o montaż lustra na słupie przy bloku  

nr 2 na osiedlu Plac Wolności w Stąporkowie, gdzie znajduje się skrzyżowanie oraz  

o wykonanie miejsc postojowych na tym osiedlu. 

Radny Edward Mazur poprosił Sekretarza Gminy o uaktualnianie zakładki w Biuletynie 

Informacji Publicznej pn. przetargi, gdyż przetarg na sprzedaż samochodu marki ŻUK 

zakończył się już miesiąc temu a nadal widnieje jako przetarg „ogłoszony”  

a nie „rozstrzygnięty”, podobna sytuacja dotyczy samochodu marki JELCZ. 

Radny Łukasz Świerczyński ponowił prośbę o wykonanie doświetlenia miejsc 

parkingowych za blokiem przy ul. Słowackiego nr 7 i nr 11. Zapytał Sekretarza Gminy,  

czy w kompleksowym wniosku na wymianę oświetlenia, który przygotowała gmina 

przedmiotowe miejsca zostały ujęte. 

Naczelnik Wydziału Budownictwa i Inwestycji tut. Urzędu Renata Sidor wyjaśniła,  

że w ramach projektu możliwa jest tylko wymiana oświetlenia już istniejącego. Odnosząc się 

do inwestycji ujętych w piśmie, które odczytał radny Łukasz Świerczyński poinformowała,  

że niestety, ale na większość z nich nie było możliwości pozyskania środków unijnych. Pani 

naczelnik powiedziała, że na bieżąco monitoruje możliwość ubiegania się o pozyskanie przez 

gminę środków zewnętrznych. Podkreśliła, że sprawdzając ogłoszone nabory należy przede 

wszystkim zwracać uwagę na kryteria i narzucone parametry, które musi spełniać wniosek. 

Powiedziała, że nie każda z inwestycji drogowych może zostać dofinansowania. Pani 

naczelnik wyjaśniła, że gmina skorzystała możliwości ubiegania się o dofinansowanie jednej 

ze świetlic wiejskich. Dodała, że na wsiach ze środków zewnętrznych wykonano place zabaw. 

Podkreśliła, że nie ma możliwości pozyskiwania funduszy zewnętrznych na każdą  

z planowanych do wykonania inwestycji. 

Radny Edward Mazur odnosząc się do wypowiedzi pani naczelnik zapytał, ile wniosków  

na pozyskanie funduszy zewnętrznych złożyła gmina Stąporków. Powiedział, że ul.1000-lecia 

spełniała warunki i można było ubiegać się o dofinansowanie tej inwestycji, jednak tego nie 

zrobiono. Dodał, że w miejscowości Mniów naprzeciw cmentarza zlokalizowana jest 

niewielka uliczka, którą wykonano ze środków zewnętrznych. Poprosił o przedstawienie 

informacji, na jakie inwestycje na przestrzeni 4 lat złożono wnioski o pozyskanie środków 

zewnętrznych oraz przedstawienie informacji, na jakie inwestycje podpisano już umowy, 

gdyż Sekretarz Gminy w informacji międzysesyjnej przedstawił, że pozyskano środki  

w wysokości 20 mln zł. Radny Edward Mazur podkreślił, że budowa ul. Kościuszki   

w Stąporkowie rozpoczęła się już w 2010 r. a niebawem powitamy rok 2020, a w tej sprawie 

nadal nic się nie robi mimo zapewnień, że środki na inwestycję pozyskano. 

Naczelnik Renata Sidor wyjaśniła, że podpisano umowę na termomodernizację budynków  

w gminie Stąporków, świetlicę w Krasnej a na modernizację oświetlenia z gminie złożono 

wniosek. W kwestii ul. Kościuszki w Stąporkowie poinformowała, że w 2018 r. gmina 
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złożyła wniosek na pozyskanie środków zewnętrznych, jednak na obecną chwilę nie ma 

rozstrzygnięcia naboru i ostatecznej listy, dlatego też ogłoszono nowy konkurs i gmina 

ponownie będzie aplikować o środki z zewnątrz.  

Radny Kamil Zieliński w kwestii złożonego projektu na modernizację oświetlenia w gminie 

zapytał, czy lampy zlokalizowane w parku miejskim zostały we wniosku ujęte. 

Naczelnik Renata Sidor odpowiedziała, że tak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan poinformował, iż na skrzyżowaniu 

dróg w miejscowości Gustawów, Krasna, Bień przydrożne krzaki ograniczają kierowcom 

widoczność stwarzając niebezpieczeństwo wypadku. Dodał, że w miejscowości Gustawów 

przy drodze powiatowej wykonano rów, jednak z uwagi na fakt, że zadanie nie zostało 

zakończone, to woda opadowa zalega na jezdni stwarzając zagrożenie dla kierujących 

pojazdami. Poprosił Sekretarza Gminy o interwencję w przedstawionych sprawach. 

Radna Paulina Potocka zapytała, kiedy zadanie  pn. „Opracowanie dokumentacji na budowę 

remizy OSP Czarna” ujęte w budżecie zostanie zrealizowane.  

Naczelnik Renata Sidor poinformowała, że zadanie jest w trakcie realizacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Sekretarza Gminy, czy jest w posiadaniu informacji 

na temat zamiaru przeprowadzenia strajku przez nauczycieli publicznych placówek 

oświatowych z terenu gminy Stąporków.  

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys wyjaśnił, że na obecną chwilę nie ma informacji  

w sprawie strajku wśród nauczycieli. Dodał, że zostaną przeprowadzone rozmowy  

z dyrektorami szkół. 

Radny Łukasz Świerczyński poprosił, aby pani Burmistrz w miarę możliwości brała udział 

w sesjach Rady Miejskiej, gdyż dzisiaj po raz kolejny jest nieobecna na obradach. 

Sołtys wsi Lelitków Tadeusz Dobrowolski po raz kolejny poprosił o wcześniejsze 

otwieranie ośrodków zdrowia w Niekłaniu Wielkim i Stąporkowie. 

Sołtys wsi Niekłań Mały Jan Telecki poparł zadnie przedmówcy. Powiedział, że Dyrektor 

SP ZOZ zapewnił, że rozważy możliwość wcześniejszego otwierania placówek służby 

zdrowia a niestety nic dotychczas w tej kwestii nie zrobił. Zgłosił także problem bobrów, 

które poprzez budowanie tam stwarzają zagrożenie powodziowe. Dodał, że mieszkańcy 

wobec tego problemu pozostają bezradni. Sołtys zaproponował, aby przy udziale druhów  

z OSP usunąć tamy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Sekretarza Gminy o podjęcie stosownych kroków 

w przedstawionej sprawie. 

Sołtys wsi Lelitków Tadeusz Dobrowolski poparł wypowiedź przedmówcy. Dodał, że  

w jego miejscowości problem jest znacznie poważniejszy, gdyż na rzece Czarnej bobry 

zbudowały znacznie więcej tam, niż w Niekłaniu Małym. 

Pan Sławomir Świercz, mieszkaniec gminy wyraził swoje niezadowolenie z faktu 

odrzucenia przez Radę Miejską projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy użyczenia części nieruchomości stanowiącej własność gminy położonej  

w miejscowości Mokra. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił pana Sławomira Świercza o zachowanie spokoju  

i hamowanie emocji. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

VIII sesji Rady Miejskiej dziękując za udział w obradach. Z okazji Dnia Sołtysa w imieniu 

wszystkich radnych złożył sołtysom życzenia. 

 

 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                         Jacek Kołodziej 


